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PROTOKÓŁ Nr XXVII/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               
odbytej w dniu 03 września 2009r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1420. 

I. Obecność.                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie                  
z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1. Sprawy regulaminowe:                                                                       
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                     

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę,                                                                                

c) przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

02 lipca 2009r.,                                                                                          

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                   
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budŜetu Powiatu 
Goleniowskiego za I półrocze 2009r.                                                                   
a) stanowisko Zarządu,                                                                                 

b)stanowiska Komisji.                                                                                                

4. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SPSP w 
Goleniowie za I półrocze 2009r.                                                                                                
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                   
b) stanowiska Komisji.                                                                                                                 

5. Sprawozdanie z pozyskanych środków pozabudŜetowych za I 
półrocze 2009r.                                                                                                    
a) stanowisko Zarządu,                                                                                              

b) stanowiska Komisji.                                                                              

6. Sprawozdanie z przygotowania szkół i placówek oświatowych 
do nowego roku szkolnego.                                                                                        
a) stanowisko Zarządu,                                                                                              
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b) stanowiska Komisji.                                                                                                     

7. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                    
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2008 rok,                                                 

b) kierunkowych załoŜeń polityki budŜetowej powiatu na 2010 rok,                 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród 

nauczycieli,                                                                                              

d) zabudowy nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Goleniowskiego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Goleniowie,                                                                                                                 

e) zatwierdzenia wykonania planu finansowego Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym za 

rok 2008,                                                                                                    

f) zatwierdzenia korekty planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009r.,     

g) podpisania deklaracji o współpracy pomiędzy Powiatem 

Goleniowskim a Powiatem Borodiańskim z obwodu Kijowskiego na 

Ukrainie, 

h) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego na 

okres przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji przedsięwzięcia 
pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0771 we wsi Wierzbięcin”.                                              

i) zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009r.                                                                                                            

8. Blok informacyjny:                                                                           
- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                           

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                  

9. Wolne wnioski.                                                                                   
10. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                 
11. Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg posiedzenia.        

Ad.1.a.                                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXVII sesji 

Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, dyrektorów jednostek 

oraz media, a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, Ŝe obecnych 

na sali obrad jest 16 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Ad.1.b.                                                                                                  
Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował, aby pkt 7g) stał się pkt.7 i) 
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Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 16 

radnych. 

- w pkt 7 g) podjęcie uchwały w sprawie podpisania deklaracji o współpracy 

pomiędzy Powiatem Goleniowskim a Powiatem Borodiańskim z obwodu 

Kijowskiego na Ukrainie 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 16 

radnych. 

- w pkt 7 h) podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego na okres przekraczający rok budŜetowy w celu 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0771 we wsi 

Wierzbięcin”.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 16 

radnych. 

Ad.1.c.                                                                                             
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, Ŝe protokół z XXVI sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie odbytej w dniu 02 lipca 2009r. był do wglądu                               

w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi do 

powyŜszego protokołu? 

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad.2.  

1. Radna Gizela Rybicka wniosła o umoŜliwienie wejścia osobom 
niepełnosprawnym do jaccuzi, które zostało uruchomione w KRS „Fala”                
w Goleniowie.  

2. Radny Józef Bednarz wniósł do Starosty o udzielenie odpowiedzi na 
interpelację złoŜoną na sesji w dniu 02.07.2009r. w sprawie 
zlikwidowania skrzynki energetycznej umiejscowionej na ul. Matejki              
w Goleniowie. Radny dodał, Ŝe odpowiedzi na interpelacje powinien 
udzielać Starosta, a nie osoby do tego nieupowaŜnione (radny wniósł            
o wydanie opinii prawnej w tej sprawie).  

3. Radny Waldemar Tunkiewicz zwrócił się z pytaniem do Starosty kiedy 
zostanie dostosowany system w kasach na basenie dzięki któremu na 
jeden karnet będzie mogła wejść większa ilość osób?  

4. Radny Waldemar Tunkiewicz zwrócił się z pytaniem do Starosty 
dlaczego nastąpiło opóźnienie w remoncie ZSZ w Goleniowie?  

5. Radny Wojciech Włodarczyk podziękował Staroście T. Stanisławskiemu 
za realizację interpelacji złoŜonej na sesji w dniu b28 maja br. w sprawie 
wyznaczenia miejsc na terenie powiatu do lądowań śmigłowców 
pogotowia ratunkowego.   

6. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Zarządu Powiatu o wyłączenie               
z zakazu podwyŜek wynagrodzeń pracowników merytorycznych 
Starostwa.  
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Godz. 1310 – przybył radny Adam Fedeńczak. Stan Rady 17 radnych.  

Ad.3.                                                                                                        
Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budŜetu Powiatu 

Goleniowskiego za I półrocze 2009r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad.3.a.                                                                                                    
Starosta T. Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu               

w Goleniowie do informacji o przebiegu realizacji budŜetu Powiatu 

Goleniowskiego za I półrocze 2009r., które stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad.3.b.                                                                                             
Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                        

i Oświaty poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Komisji przedstawione 

sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformował, iŜ połączone Komisje tj. Komisja Rewizyjna oraz Komisja 

BudŜetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały przedłoŜone 

sprawozdanie. Radny dodał, Ŝe większym problemem będzie II półrocze tego 

roku w związku z niewykonaniem planu dochodów i zwrócił się do Zarządu 

Powiatu o podjęcie działań, by sytuacja finansowa w II półroczu nie 

pogorszyła się.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyŜszego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie - w obecności 17 radnych.  

Ad.4.                                                                                                 
Sprawozdanie z wykonania planu finansowego SPSP w Goleniowie za I 

półrocze 2009r. stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 Ad.4.a.                                                                                           
Starosta T. Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu do 

powyŜszego sprawozdania, które stanowi zał. nr 6 do protokołu. Następnie 

Starosta T. Stanisławski przedstawił uchwałę Rady Społecznej Szpitala do 

powyŜszego sprawozdania. Opinia ta stanowi zał. nr 7 do protokołu.    

Ad.4.b.                                                                                                                   
Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                            

i Oświaty poinformowała, iŜ Komisja wniosła o przełoŜenie na następna 

sesję Rady Powiatu przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego 

SPSP w Goleniowie za I półrocze 2009r. ze względu na brak opinii Społecznej 

Rady Szpitala do powyŜszego materiału. 
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Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji: Komisji Rewizyjnej            

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje przyjęły 

do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem niniejszego 

sprawozdania głosowało 14 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 

głosowania. 

Ad.5.                                                                                                                 
Sprawozdanie z pozyskanych środków pozabudŜetowych za I półrocze 

2009r. stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad.5.a.                                                                                                                    

Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe powyŜsze sprawozdanie było 

omawiane na posiedzeniu Zarządu w dniu 19 sierpnia br. i zostało 

pozytywnie zaopiniowane. 

Ad.5.b.                                                                                                    
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja niniejsze sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie, a radny Zygmunt Heland wniósł o przygotowanie informacji nt. 

wysokości pozyskanych środków pozabudŜetowych przez wszystkie 

jednostki organizacyjne powiatu.          

W wyniku głosowania za przyjęciem powyŜszego sprawozdania Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Ad.6.                                                                                                            
Sprawozdanie z przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego 

roku szkolnego stanowi zał. nr 9 do protokołu. Starosta dodał, Ŝe 

sprawozdanie to było omawiane na posiedzeniu Zarządu w dniu 19 sierpnia 

br. i zostało zaopiniowane pozytywnie.   

Ze względu na to, Ŝe sprawozdanie to wzbudziło tak duŜo kontrowersji 

wśród radnych Starosta T. Stanisławski w imieniu Zarządu Powiatu 

przeprasza wszystkie osoby, które w wyniku trwającej inwestycji w Zespole 

Szkół Zawodowych w Goleniowie doznały jakiegokolwiek chociaŜby 

najmniejszego dyskomfortu i chodzi tu o uczniów, nauczycieli, rodziców                

a takŜe radnych, którzy za działania Zarządu muszą tłumaczyć się przed 

opinią publiczną.  Od dnia rozpoczęcia procedury wyłonienia wykonawcy 

dokumentacji do przetargu na wykonanie wymiany instalacji elektrycznej           

i odnowienia ścian w szkole ani przez chwilę zamiarem Zarządu nie była 

chęć dopuszczenia do sytuacji, Ŝe rok szkolny w ZSZ w Goleniowie nie 

rozpocznie się w murach macierzystej szkoły. Proces zamówień publicznych 

i zarządzanie inwestycjami podlega między innymi Wydziałowi Rozwoju, 

Inwestycji i Promocji, odpowiedzialność za zaistniałą sytuację mimo, Ŝe                   
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w trakcie samych prac w ZSZ pojawiło się kilka elementów niemoŜliwych do 

przewidzenia w trakcie przygotowywania dokumentacji z zakresu robót 

spoczywa na Wydziale Rozwoju, Inwestycji i Promocji. Starosta dodał, Ŝe  

sytuacja powoli wraca do normy i wydział jest po pierwszych odbiorach               

w ZSZ w Goleniowie, kolejne odbiory to 4-go września II piętro, klatka 

schodowa i poddasze na 8-go września pomimo wielu usterek przewidziano 

końcowy odbiór tych kondygnacji. 14 września do sal powinni powrócić 

uczniowie klas szkoły zasadniczej. Następnie dyrektorzy szkół podejmą 

decyzje, czy powrót uczniów technikum odbędzie się w środku tygodnia tak 

by z dniem 1-go października kontynuować naukę w swojej szkole, czy 

będzie to w dniu 5-go października 2009r. Zarząd Powiatu czeka na wynik 

prac Komisji Rewizyjnej, a Naczelnik Wydziału pozostaje do dyspozycji 

Starosty Powiatu Goleniowskiego. Starosta dodał, Ŝe najwaŜniejsze na dzień 

dzisiejszy jest to, Ŝe uczniowie realizują zakres programowy i nie ma 

zagroŜeń co do jego realizacji. 

Ad.6.a.                                                                                                                       
Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, iŜ Komisja bardzo wnikliwie analizowała przedstawione 
sprawozdanie. Ponadto Komisja wizytowała ZSZ w Goleniowie i ZSP                               

w Goleniowie. 

Następnie radna G. Rybicka przedstawiła wnioski wypracowane na 

posiedzeniu Komisji:  

1) Komisja wniosła do Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu o wnikliwe 

zbadanie i przedstawienie radnym przyczyn nie ukończenia prac 

remontowych w ZSZ w Goleniowie, co uniemoŜliwiło inaugurację roku 

szkolnego 2009/2010. 

2) Komisja wniosła do Zarządu Powiatu i do Dyrektora ZSZ w Goleniowie      

o przygotowanie informacji nt. prowadzonego remontu w szkole                      

z uwzględnieniem prac przygotowawczych i terminów ich wykonania.    

3) Komisja wniosła do Zarządu Powiatu o zobowiązanie Pana Arkadiusza 

Malkowskiego – Dyrektora ZSP w Goleniowie                                o 

przedstawienie na sesji w dniu 03.09.2009r. relacji nt. przygotowań 

do obchodów 50-lecia Liceum Ogólnokształcącego w Goleniowie.  

Radny K. Lembas w imieniu połączonych Komisji: Komisji Rewizyjnej                       

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje powyŜsze 

sprawozdanie przyjęły do wiadomości. Ponadto znając juŜ stanowisko                

i wniosek Komisji Spraw Społecznych i Oświaty w tej sprawie na dzień 

25.09.2009r. zostało ustalone posiedzenie Komisji Rewizyjnej, która zajmie 

się przedmiotowym tematem.  
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Radny Józef Bednarz powiedział, iŜ kaŜda nietypowa sytuacja np. 

przeniesienie uczniów z ZSZ w Goleniowie do ZSP w Goleniowie jest pewną 

trudnością i wysiłkiem organizacyjnym ale w pewnych sytuacjach naleŜy 

zachować zdrowy rozsądek. Radny dodał, Ŝe robiąc ładne szerokie wyjście                   

w ZSP w Goleniowie, które kończy się barierką i dalej wyjściem 

pojedynczym na wyjazd z parkingu. Potoki uczniów i samochodów 

spotykają się na bardzo małej przestrzeni, dlatego radny  zwrócił się z 

prośbą o usunięcie tej niedogodności w jak najszybszym terminie.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu J. Bednarzowi, iŜ 

przygotowanie nowego wejścia do ZSP w Goleniowie wiązało się z tym by 

zabezpieczyć tą barierką i oddzielić wejście od parkingu, aby osoby 

wybiegające ze szkoły miały barierę zatrzymującą ich przed wtargnięciem na 

parking i aby osoby niepełnosprawne w razie wyjazdu wózkiem równieŜ 

miały zabezpieczenie. Jeśli chodzi o dalszą kontynuację inwestycji to 

Dyrektor KRS „Fala” w Goleniowie A. Malkowski przygotowuje się do zmiany 

organizacji ruchu na parkingu i będzie tak by wyjazd z parkingu nie 

odbywał się bezpośrednio przy wyjściu ze szkoły.  

Radny Czesław Siwek w imieniu Klubu SLD stwierdził, Ŝe jako lekka 

opozycja nie moŜe bezczynnie patrzeć na to co się zdarzyło. Radny 

stwierdził, Ŝe jest to zjawisko naganne. NaleŜy zdawać sobie sprawę, Ŝe nie 

normalnym zjawiskiem jest to, iŜ etapowo uczniowie będą wracać do ZSZ w 

Goleniowie. Jest faktem, Ŝe Zespół Szkół Zawodowych w Goleniowie nie 

został przygotowany do uroczystego otwarcia nowego roku szkolnego, a 

opinia społeczna na to wszystko patrzy, radny nie rozumie pewnych zjawisk 

i tłumaczeń, a dodatkowo media wydają swoje opinie. Radny dodał, Ŝe 

przeprosiny Starosty nikogo tu nie usprawiedliwiają jest faktem, Ŝe szkoła 

nie została na czas otwarta. Radny dodał, Ŝe nie chciałby aby ta zaistniała 

sytuacja miała wpływ na wybory w roku przyszłym i wyraził z tego powodu 

ubolewanie. Urzędnicy, którzy są zatrudniani i dobrze opłacani w 

Starostwie powinni podołać obowiązkom jakie się na nich nakłada.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada powyŜsze sprawozdanie 

zaopiniowała pozytywnie przy 8 głosach za i 9 wstrzymujących się.         

Ad.7.a.                                                                                                            
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2008 rok, 

stanowiący zał. nr 10 do protokołu przedstawił Starosta                                

T. Stanisławski. 

Następnie Starosta przedstawił Radzie Uchwałę nr 13/2009 Rady 

Społecznej SPSP w Goleniowie z dnia 02 września 2009r. w sprawie 

zaopiniowania Sprawozdania Finansowego za rok 2008 (bilans, Rachunek 



8 

 

zysków i strat, Zestawienie zmian w kapitale (funduszu) własnym, 

Rachunek przepływów pienięŜnych oraz Informacja dodatkowa) wraz                      

z Opinią i Raportem NiezaleŜnego Biegłego Rewidenta, która stanowi zał. nr 
11 do protokołu.         

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                      

i Oświaty poinformował, iŜ po przedstawieniu opinii Rady Społecznej 

Szpitala Komisja pozytywnie zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                     

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2008 rok, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVII/275/09 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad.7.b.                                                                                                 
Projekt uchwały w sprawie kierunkowych załoŜeń polityki budŜetowej 

powiatu na 2010 rok omówił Starosta T. Stanisławski. Projekt uchwały 

stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

kierunkowych załoŜeń polityki budŜetowej powiatu na 2010 rok, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVII/276/09 stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad.7.c.                                                                                                
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród 

nauczycieli omówił Wicestarosta T. Kulinicz. Projekt uchwały stanowi zał. 
nr 15 do protokołu  
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Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                            

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę                      

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

ze specjalnego funduszu nagród nauczycieli, Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVII/277/09 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad.7.d.                                                                                                   
Projekt uchwały w sprawie zabudowy nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Goleniowskiego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Goleniowie omówił Starosta T. Stanisławski, który 

stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                         

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

zabudowy nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie, Rada 
głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVII/278/09 stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad.7.e.                                                                                                       
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wykonania planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym                                   

i Kartograficznym za rok 2008 przedstawił Starosta T. Stanisławski. 
Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 
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Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                      

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wykonania planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym za rok 2008 Rada głosowała jednogłośnie,      
w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVII/279/09 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad.7.f.                                                                                             
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia korekty planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym                                      

i Kartograficznym na 2009 rok omówił Starosta T. Stanisławski, który 
stanowi zał. nr 21 do protokołu.   

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                  

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

korekty planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009r. Rada głosowała jednogłośnie,                

w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVII/280/09 stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

Ad.7.g.                                                                                          
Projekt uchwały w sprawie podpisania deklaracji o współpracy pomiędzy 

Powiatem Goleniowskim a Powiatem Borodiańskim z obwodu Kijowskiego na 

Ukrainie omówił Starosta T. Stanisławski, stanowiący zał. nr 23 do 
protokołu.  

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                                               

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  
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W wyniku głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie podpisania 

deklaracji o współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a Powiatem 

Borodiańskim z obwodu Kijowskiego na Ukrainie Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVII/281/09 stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

Ad.7.h.                                                                                            
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego na okres przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0771 we wsi 

Wierzbięcin” omówił Wicestarosta T. Kulinicz. Projekt uchwały stanowi zał. 
nr 25 do protokołu.   

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                      

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

wyraŜenia zgody za zaciągnięcie zobowiązania finansowego na okres 

przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji przedsięwzięcia pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 0771 we wsi Wierzbięcin” Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVII/282/09 stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

Ad.7.i.                                                                                                        
Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r. omówił Starosta T. Stanisławski. Projekt uchwały 
stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Radna G. Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                      

i Komisji BudŜetu i Infrastruktury poinformował, Ŝe obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. JednakŜe uchwała ta 

wzbudziła duŜo niepokoju, jest to pierwsza z uchwał gdzie widać jak 

drastycznie Zarząd tnie wydatki. Pierwsze półrocze tego roku było dość 

dobre, natomiast II półrocze jest bardziej nie pewne jeŜeli chodzi o dochody 
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własne. JuŜ wiadomo, Ŝe nie został rozstrzygnięty przetarg na sprzedaŜ 

budynku po policji gdzie do budŜetu powiatu miało wpłynąć 1,5 mln zł. 

Dlatego będziemy zmuszeni dokonać zmiany uchwały budŜetowej poniewaŜ 

juŜ w tym roku tego budynku nie sprzedamy. 

Radny Józef Bednarz zwrócił się do Zarządu Powiatu, aby nie potraktować 

mechanicznie cięcia funduszu płac i nie traktować podmiotowo 
pracowników Starostwa oraz jednostek organizacyjnych powiatu. Nie ma                        

w tej uchwale Ŝadnego zapewnienia, Ŝe fundusz płac ewentualnie będzie 

cięty w razie ostateczności. Radny poprosił Starostę o ustosunkowanie się 

do tego zapisu.                                                                       

Starosta T. Stanisławski odpowiedział radnemu J. Bednarzowi, iŜ nie ma tu 

Ŝadnym razie mowy o zmniejszaniu wynagrodzeń, wypowiadaniu warunków 

pracy, czy płacy. Cięcia te dotyczą przede wszystkim tego co było 

zaplanowane ewentualnych podwyŜek wynagrodzeń i spraw związanych                 

z wynagrodzeniami. Starosta dodał, Ŝe dziś Zarząd deklaruje, Ŝe jeŜeli te 

cięcia nie będą konieczne to Zarząd tego nie zrobi, chociaŜby z tego powodu, 

iŜ osoby tutaj pracujące mają doświadczenie i nie chcielibyśmy, aby nasi 

pracownicy odchodzili do innych pracodawców.  

Radny Zygmunt Heland powiedział, iŜ w informacji z działalności Zarządu 

Powiatu mowa jest o zakazie podwyŜszania wynagrodzeń pracowników 

starostwa i jednostek organizacyjnych oraz zwiększania zatrudnienia bez 

zgody Zarządu. Radny dodał, Ŝe jest to błędna polityka Zarządu i radny 

osobiście z tego miejsca kilkakrotnie apelował o podwyŜki dla pracowników 

merytorycznych starostwa, którzy „uciekają” ze starostwa, a proces ten jest 

zauwaŜalny od kilku lat. NaleŜy równieŜ przyjrzeć się zatrudnianiu nowych 

pracowników, którzy są zatrudniani do kserowania dokumentów, czy 

parzenia herbaty i noszenia ciastek. Radny poprosił o analizę ostatnich 

dwóch lat stanu zatrudnienia nowych pracowników z korzyścią dla 

docenienia pracowników merytorycznych, którzy rzeczywiście dźwigają cały 

cięŜar urzędu na swoich barkach. Radny poprosił o  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r. Rada 
głosowała następująco 16 radnych głosowało za, 1 wstrzymał się od 

głosowania, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVII/283/09 stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

Ad.8.a.                                                                                               
Informacja z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                             
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w Goleniowie w okresie od 19 czerwca 2009r. do 19 sierpnia 2009r. stanowi 

zał. nr 29 do protokołu.  

Radny Józef Bednarz poprosił o przybliŜenie ze str. 2 informacji                                

z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu punktów dot. podjęcia 

uchwał w sprawach odwołań i udzielenia pełnomocnictw dyrektorom ZSO                             

w Nowogardzie i ZSP w Goleniowie. 

Na zapytanie radnego J. Bednarza odpowiedzi udzielił Wicestarosta                          

T. Kulinicz i poinformował, Ŝe Pani Irena Stasiewicz z dniem 01 września 

nie jest juŜ dyrektorem ZSO w Nowogardzie, dlatego zostało jej cofnięte 

pełnomocnictwo natomiast udzielono pełnomocnictwa nowej Pani dyrektor 

Karinie Surmie. JeŜeli chodzi o ZSP w Goleniowie to Zarząd Powiatu 

przedłuŜył o kolejny rok stanowisko dyrektora Panu Arkadiuszowi 

Malkowskiemu.  

Radny Czesław Siwek zapytał dlaczego w informacji z działalności Zarządu 

nie ma informacji nt. uchwały w sprawie podpisania deklaracji                            

o współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a Powiatem Borodiańskim 
z obwodu Kijowskiego na Ukrainie. 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, Ŝe niniejsza informacja dot. 

sprawozdania do 19 sierpnia, a ten projekt uchwały był omawiany na 

późniejszym posiedzeniu Zarządu i dlatego materiał ten będzie zawarty                   

w kolejnym sprawozdaniu Zarządu.  

Radny Kazimierz Lembas przychylił się do wcześniejszego wniosku radnego 

Z. Helanda i powiedział, Ŝe Rada nie przychyla się do wniosku Zarządu 

Powiatu o niepodwyŜszaniu wynagrodzeń pracowników Starostwa, poniewaŜ 

Rada zdaje sobie sprawę z tego, Ŝe z wysokości wynagrodzeń mogą być  

zadowoleni tylko pracownicy ścisłego kierownictwa urzędu, a na pewno                    

z tych wynagrodzeń nie są zadowoleni pracownicy merytoryczni.   

Ad.8.b.                                                                                                 
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc przypomniał radym, iŜ 05 

września br. o godz. 1200 na plantach w Goleniowie odbędzie się festyn 

promujący projekt pn. „Z bezradności do aktywności”, na który zaprasza 

Pani Krystyna Jaworska dyrektor PCPR i Starosta.  

Następnie Przewodniczący odczytał pismo dyrektora ZSP w Goleniowie 

Arkadiusza Malkowskiego dot. wsparcia finansowego przez Radę Powiatu 

obchodów 50-lecia I Liceum Ogólnokształcącego im. S. śeromskiego                       

w Goleniowie. Pismo to stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady dodał, iŜ planuje zwołanie na dzień 05 listopada br. 

sesji nadzwyczajnej, która poświęcona będzie obchodom 10-lecia powiatów. 



14 

 

Do organizacji tej uroczystości została powołana grupa roboczo – 

organizacyjna składająca się z radnych, którzy są radnymi od pierwszej 

kadencji od 1999r. Odbyło się juŜ pierwsze spotkanie, na którym wstępnie 

ustalono jak ta sesja miałaby wyglądać, zostanie wydany folder 

okolicznościowy podsumowujący 10 - lecie funkcjonowania powiatu 

goleniowskiego.         

Radny Józef Bednarz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady                          

o przedstawienie krótkiej informacji nt. obchodów Święta Policji, które 

miało miejsce w miesiącu lipcu, poniewaŜ radni nie otrzymali zaproszeń                     

i nie uczestniczyli w tej imprezie. 

Przewodniczący W. Kaleczyc odpowiedział radnemu, Ŝe równieŜ nie 

uczestniczył w imprezie poświęconej obchodom Święta Policji poniewaŜ był 

na wyjeździe słuŜbowym. A dlaczego radni nie otrzymali zaproszeń nie wie.    

Ad.9.                                                                                                   
Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Zarządu Powiatu o wyłączenie                   

z zakazu podwyŜek wynagrodzeń pracowników merytorycznych Starostwa.   

W wyniku głosowania za przyjęciem wniosku radnego K. Lembasa Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.       

Następnie Przewodniczący W. Kaleczyc poprosił Pana Arkadiusza 

Malkowskiego – Dyrektora ZSP w Goleniowie o przedstawienie radnym 

informacji nt. przygotowań do obchodów 50-lecia Liceum 

Ogólnokształcącego w Goleniowie. 

Pan Malkowski poinformował, iŜ przygotowania do obchodów są na dobrej 

drodze, termin imprezy się nie zmienił i jest to 25 i 26 września. Początek 

imprezy rozpocznie się w starym budynku LO przy ul. Norwida, a w miedzy 

czasie będzie rozgrywany mecz na stadionie. Natomiast główne uroczystości 

odbędą się 26 mszą świętą w kościele Św. Katarzyny, następnie odbędzie się 

przemarsz do budynku ZSP w Goleniowie, przy ul. Niepodległości gdzie 

zostanie odsłonięta tablica pamiątkowa, następnie  uroczystości odbywać 

się będą w hali sportowej ZSP, gdzie zostanie przekazany szkole nowy 

sztandar, który został ufundowany przez sponsorów, społeczność szkoły 

oraz osoby prywatne i na zakończenie o godz. 19 odbędzie się bal 

absolwentów w restauracji „U Kwiatka”. 

Radny Czesław Siwek zwróci się do Zarządu o umieszczanie w informacji             

Z działalności Zarządu krótkiej charakterystyki osób powoływanych na 

nowe stanowiska kierownicze w jednostkach organizacyjnych powiatu. 
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Wicestarosta TR. Kulinicz odpowiedział radnemu Cz. Siwkowi, Ŝe jest jedna 

zmiana na stanowisku dyrektora ZSO w Nowogardzie. Panią Irenę 

Stasiewicz zastąpiła Pani Karina Surma.  

Ad.10.                                                                                                      
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe na interpelacje udzieli 
odpowiedzi na piśmie. 
 

Ad.11.                                                                                                
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady W. Kaleczyc 

o godz. 1420 dokonał zamknięcia XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

           Witold Kaleczyc  

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                             
Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 21 września 2009r.  

 


